

CUPRINS

STUDII ȘI ARTICOLE

AKADEMOS

Acad. Al. SURDU: Constantin Noica's System of the Romanian Philosophical Utterance.....	11
---	----

COMUNICARE

Daniela OSIAC: Diplomația triumghiulară: România-Israel-Palestina.....	19
Manhoob Shuruk SULMAN: Orientul Mijlociu în contextul globalizării: consumul de cultură și noile tehnologii de comunicare	35

MEDIA

Dona TUDOR: De la biosferă la ecranosferă, ecranocrație și teledemocrație – considerații generale asupra raporturilor dintre realitatea virtuală și realitatea socială.....	55
Roxana – Andreea BĂLĂNEANU: Antropologia media. „Ritualul unei condamnări istorice ratate”	63
Roxana-Elena POPA: Summit-ul NATO, București, 2008. Un eveniment media?	85
Ana SOVIANY: Un dezastru improbabil: prăbușirea avionului din Munții Apuseni	101
Davian VLAD: Ecouri ale operelor lui Anton Holban în presa vremii.....	117
Denisa CHIRIȚĂ: Cotidienele din România între print și online.....	129

CONTENTS

STUDIES AND ARTICLES

AKADEMOS

Acad. Al. SURDU: Constantin Noica's System of the Romanian Philosophical Utterance	11
--	----

COMMUNICATION

Daniela OSIAC: Triangular Diplomacy: Romania-Israel-Palestine	19
Manhoob Shuruk SULMAN: The Middle East in the Context of Globalisation: Cultural Consumption and the New Communication Technologies	35

MEDIA

Dona TUDOR: From Biosphere to Screenosphere, Screenocracy and Teledemocracy. General Considerations on the Relation between Virtual Reality and Social Reality	55
Roxana – Andreea BĂLĂNEANU: Media Anthropology	63
Roxana-Elena POPA: NATO Summit in Bucharest, 2008. Was It Media Event?	85
Ana SOVIANY: Media Coverage – the Apuseni Mountains Accident	101
Davian VLAD: Echoes of Anton Holban's Literary Works in the Press of his Time	117
Denisa CHIRIȚĂ: Romanian Newspapers between Print and Online	129

SOMMAIRE

ÉTUDES ET ARTICLES

AKADEMOS

Acad. Al. SURDU : Constantin Noica's System of the Romanian Philosophical Utterance	11
---	----

COMMUNICATION

Daniela OSIAC : La diplomatie triangulaire : La Roumanie-L'Israël-La Palestine	19
Manhoob Shuruk SULMAN : Le Moyen-Orient dans le contexte de la globalisation: la consommation de la culture et les nouvelles technologies de la communication	35

MEDIA

Dona TUDOR: De la biosphere a l'ecranosphere, a l'ecranocratie et a la teledemocratie. Considerations generales sur les rapports entre la realite virtuelle et la realite sociale	55
Roxana – Andreea BĂLĂNEANU : L'anthropologie des medias.....	63
Roxana-Elena POPA : Le sommet de l'OTAN à Bucarest, 2008. Un événement médiatique ?	85
Ana SOVIANY : La couverture mediatique – l'accident des Montagnes Apuseni	101
Davian VLAD : Echos des œuvres d'Anton Holban dans la presse de son époque	117
Denisa CHIRIȚĂ : Les journaux roumains entre version écrite et version en ligne.....	129

